
申請期間：2021年8月1日至8月31日

獎學金金額：

申請資格：獎學金分為管理、科技、人文及東協4大類別。

1. 管理類：一學年新臺幣20萬元整

2. 科技類：一學年新臺幣20萬元整

3. 人文類：一學年新臺幣10萬元整

4. 東協類：一學年新臺幣10萬元整

指定學校名單及申請須知請上「玉山志工基金會」網站

就讀於指定學校之財金、

經濟、商管、法律、科法

等相關系所碩士生。

����������管理類 ����������科技類

就讀於指定學校之電機、

資工、資管、數學、統計、

物理等相關系所碩士生。

����������人文類

不限學校及科系，在音樂、

美術領域有傑出表現之大學

三年級以上及碩士生。

�����東協類

凡為柬埔寨、越南、緬甸

國籍者且申請就讀於指定

學校之碩士班，並經學校

錄取者。

玉山培育傑出人才獎學金

© E.SUN FOUNDATION

人才是國家及企業競爭力的先行指標，玉山金控、玉山文教基金會及玉山志工基金會設立

「玉山培育傑出人才」獎學金、「玉山培育東協人才」獎學金，鼓勵「管理、科技、人文」

三大領域品學兼優的學生，厚植專業能力及建立愛與關懷的價值觀，並鼓勵東協優秀學生

來台提升國際視野與專業能力。期望學子未來成為傑出的人才，發揮關鍵的影響力!!!

Talents are a leading indicator for national and corporate competitiveness. ESUN FHC, E.SUN Culture 
and Education Foundation, E.SUN Volunteer & Social welfare Foundation have established " E.SUN Out-
standing Talent Scholarship " and "E.SUN  ASEAN Talent Scholarship ", in order to encourage and culti-
vate students with excellent performance in management, technology, and humanities domains to 
build professional abilities and establish values of love and care, as well as to encourage outstanding 
ASEAN students to enhance international vision and professional abilities. 
We look forward to seeing these talents becoming outstanding and exerting their influence in the 
future!!

培育台灣未來的關鍵力量

https://www.esunfhc.com/zh-tw/foundation/volunteer/scholarship/scholarship-plan

